
Protokół Nr II/2014 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 8 grudnia 2014 roku  w lokalu
Urzędu Gminy w  Dobrem .

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 9 40 .

W chwili rozpoczęcia obecnych 14 radnych  , nieobecny Pan Zbigniew Olko.
Lista obecności na piśmie w załączeniu .
Ponadto w sesji udział wzięli : nowo wybrany Wójt Gminy Pan Tadeusz Gałązka,
ustępujący Wójt Gminy Pan Krzysztof Radzio , Sekretarz Gminy m Skarbnik Gminy 
sołtysi z terenu gminy Dobre oraz mieszkańcy .

Do pkt.1. Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar 
Szymański , który powitał wszystkich zebranych i poinformował ,że w sesji 
udział bierze 14 radnych co stanowi 94 % ustawowego składu rady , w związku 
z tym sesja władna jest do podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad uzupełniony o 
następujące punkty :
3 a/ informacja ustępującego Wójta Gminy o stanie  budżetu gminy i innych 
   ważnych   dla gminy sprawach ,
3 b/ podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Dobre ,
3 c/ podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych komisji
      Rady Gminy ,
3 d/ podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej ,
3 e/ podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu,
      Oświaty , Rolnictwa .
3 f / przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli porządek obrad jednogłośnie .

Do pkt.2. Następnie Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej wręczył Panu 
Tadeuszowi Gałązce nowo wybranemu Wójtowi Gminy Dobre zaświadczenie o 
wyborze na Wójta Gminy .

Do pkt.2. Nowo wybrany Wójt Gminy Dobre Pan Tadeusz Gałązka złożył ślubowanie :

„„Obejmując urząd Wójta Gminy , uroczyście ślubuje  ,że dochowam wierności
prawu , a powierzony mi urząd  sprawować będę  tylko dla dobra  publicznego  i 
pomyślności mieszkańców gminy . 
Tak mi dopomóż Bóg  „

Pan Krzysztof Radzio ustępujący Wójt Gminy złożył gratulacje i życzenia .
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Do pkt.3a /Ustępujący Wójt Gminy nie złożył informacji o stanie budżetu i innych ważnych 
dla gminy sprawach i opuścił obrady .

Radny Piotr Sadurski stwierdził ,że zgodnie z ustawą odchodzący Wójt powinien 
taka informację  przygotować na tamta sesję .
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośba do Skarbnika Gminy o 
przygotowanie takiej informacji przed zamknięciem sesji..

W tym czasie przybył spóźniony radny Pan Zbigniew Olko .

Do pkt.3 b/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Dobre .

Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił wynagrodzenie ustępującego Wójta , 
a dla obecnego zaproponował następujące stawki brutto :
wynagrodzenie zasadnicze   4200 zł
dodatek funkcyjny 1500 zł
dodatek specjalny 20 %   / zasadniczego i funkcyjnego /
dodatek za wysługę lat z zależności od wypracowanych lat

do 20 % wynagrodzenia zasadniczego

Uwag do propozycji nie wniesiono.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała nr II/3/14 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.3 c/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych komisji 
Rady Gminy .

Przewodniczący rady Gminy zaproponował ,aby skład , liczbowy pozostał taki 
jak w poprzedniej kadencji czyli Komisja Rewizyjna do 5 osób Komisja BOR do 
15 osób .

Radny Piotr Sadurski zwrócił uwagę ,że Przewodniczący Rady nie może być 
członkiem Komisji BOR.
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział , że nie może  być członkiem Komisji 
Rewizyjnej , a Komisji BOR może być.

Radni nie wysunęli innej propozycji co do składu liczbowego komisji i w głosowaniu 
jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr II/4/14 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.3 d/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej .

Radni zgłaszali kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej :
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1/ radny Michał Poławski zgłosił  radnego Sławomira Wierzbę , który wyraził zgodę
2/ radna Hana Wadas zgłosiła radnego Krzysztofa Zapertego , który wyraził zgodę,
3/ radna Dorota Wielechowska zgłosiła radnego Piotra Sadurskiego , który 
    wyraził zgodę,
4/radny Piotr Sadurski zgłosił radną Dorotę Wielechowską  , która wyraziła zgodę ,
5/ radny Ryszard Kur zgłosił radnego Romana Sajnoga , który wyraził zgodę,
6/ radny Sławomir Wierzba zgłosił radną Hannę Wadas , która wyraziła zgodę,
7/radny Stanisław Paderewski zgłosił radnego Stanisława Pawińskiego , który zgody 
   nie wyraził. .

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad poszczególnymi 
kandydatami :

1/ radny Sł. Wierzba uzyskał 10 głosów za, przeciw 1 głos, 4 głosy wstrzymujące się,
2/ radny K. Zaperty uzyskał 15 głosów ,
3/radny P.Sadurski uzyskał 10 głosów za , przeciw 1 głos, 4 głosy wstrzymujące się ,
4/radna D.Wielechowska uzyskała 13 głosów za , 2 głosy wstrzymujące się ,
5/radny R.Sajnóg uzyskał 6 głosów za , przeciw 2 głosy , 4 wstrzymujące się ,
6/radna H.Wadas uzyskała 14 głosów za , 1 głos wstrzymujący się .

 Członkami Komisji Rewizyjnej zostali:
1.Sławomir   Wierzba,
2.Krzysztof   Zaperty,
3.Piotr Sadurski ,
4.Dorota Wielechowska ,
5. Hanna Wadas .
Członkowie Komisji spośród siebie na Przewodniczącego wybrali radnego 
Krzysztofa Zapertego .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za przy 1 wstrzymującym
się od głosu.

Uchwała Nr II/5/14 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.3 e/Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu,
Oświaty , Rolnictwa .

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby w skład Komisji BOR weszli 
wszyscy radni , a na Przewodniczącą Komisji zaproponował  radną Hanę Wadas .
Radni nie wnieśli uwag do powyższej propozycji .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za przy 1 wstrzymującym 
się od głosu.

Uchwała nr II/6/14 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.3 f / Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni nie wnieśli uwag do protokółu z sesji Rady Gm,iny z dnia 1 grudnia 2014 roku 
i przyjęli go jednogłośnie .

Do pkt.3 a / Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Gadomska przedstawiła krótka informację 
o stanie budżetu gminy .
Przewidywane zadłużenie na koniec roku to kwota 6 616 638,72 zł co stanowi 35 % 
planowanych dochodów. Wykonanie budżetu jest całkiem niezłe .
Sekretarz przedstawił krótka ustną  informację o zrealizowanych inwestycjach :
budowa wodociągu w Gęsiance , Wólce Mlęckiej , Rakówcu , kanalizacji w Dobrem,
odnowa wsi w Porębach Nowych i Rudzienku , chodniki, , przystanek w Dobrem , 
siłowania zewnętrzna , album. Zawarta jest umowa na budowę wodociągu w Rudzie 
Pniewnik i powierzchniowe utwardzenie drogi w Duchowie .
Radny Krzysztof Laskowski zauważył ,że dopuszczalne zadłużenie jest 60 % , 
a jest 35 %.
Radny Sł.Wierzba zwrócił się z pytaniem jaki jest udział procentowy PROW-u w 
inwestycjach ?
Sekretarz Gminy odpowiedział ,że 75 % kosztów kwalifikowalnych .

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Tadeusz Gałązka , który w swojej 
wypowiedzi serdecznie wszystkich powitał , został wybrany z woli ludu  i 
prosił o uszanowanie tej woli. Jeszcze kilka miesięcy temu nie sądził ,że będzie tutaj 
składał ślubowanie . Zapewnił ,że podejmie współpracę ze wszystkimi , tak jak 
przedstawił w programie wyborczym . Spotka się ze wszystkimi sołtysami i radami 
sołeckimi . Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie wszystkich przypadków ludzkiej 
niedoli , nie tylko do GOPS -u , ale także do sołtysów , do swoich radnych i 
bezpośrednio do Wójta . Złożył podziękowanie za przybycie wszystkim obecnym.

Przewodniczący Rady Gminy również złożył podziękowanie wszystkim wyborcom,
poinformował o tym ,że od nowego roku będą ustalone dyżury oraz zapewnił o 
współpracy z Komisjami .

Do pkt.4.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji .

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska

     Waldemar Szymański 


